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Emne: Den ny skattereform. 

Kære skatteordfører – Hvorfor vil I lukke mit firma? 
 
I 2006 startede jeg sammen med tre ingeniører firmaet Advalight. Firmaet udsprang af 
forskning på DTU og som cand. merc.’er skulle jeg bidrage til, at det blev en forretning. Helt i 
tråd med alle politiske brandtaler. 
 
Vi er efter tre års hårdt arbejde ved at komme til det sjove. Vores laser er færdigudviklet og 
ved at blive produktionsklar. Det vi har kæmpet for så længe skal endelig ud og afprøves til 
salg. 
 
Hvad planen er? Jeg håber på en dag at sælge Advalight, få lidt kapital ud, som jeg kan 
anvende til nye projekter. Jeg er iværksætter. Det er det jeg brænder for og det er det jeg vil 
være resten af mit liv. 
 
Men sådan skal det måske ikke gå. Vi har gennem årene fået kapital via de offentlige fonde 
Cat. Science og Vækstfonden. Vi har nu mindre end 10 % hver, som er samlet i et 
holdingselskab ejet af vores egne holdingselskaber. 
 
Med lovforslaget til den nye skattereform omkring erhvervsbeskatning omhandlende 
beskatning af porteføljeaktier, som er i høring nu, vil det være slut. Incitamentet til at kæmpe 
videre vil være væk. Jeg kan ikke betale den evt. ekstra beskatning selv og jeg vil ikke få 
noget ud af at kæmpe videre. 
 
Usikkerhed, måneder uden lån og søvnløse nætter kan nu være slut. Uden gevinst. Ikke fordi 
jeg har gjort det dårligt, men fordi regeringen og Dansk Folkeparti åbenlyst ikke vil mit 
initiativ. Er jeg idiot fordi jeg har satset og gjort som I gerne ville? Måske. En ting er sikkert. 
Jeg er til grin.  
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